
Marszałek Sejmu po wyniku referendum w
Wielkiej Brytanii

Decyzja, którą podjęli wczoraj obywatele Wielkiej Brytanii, wskazuje na potrzebę głębokiej refleksji o
funkcjonowaniu instytucji unijnych – stwierdził w wydanym w piątek oświadczeniu marszałek Sejmu
Marek Kuchciński po ogłoszeniu wyników brytyjskiego referendum w sprawie członkostwa tego
państwa w Unii Europejskiej.

Jak zaznaczył, to „pierwsza taka decyzja w historii Unii Europejskiej. Brytyjski suweren wyraził swoją
wolę w głosowaniu przy bardzo wysokiej frekwencji”.

„Szanujemy decyzję narodu brytyjskiego - jest ona elementem demokracji” - oświadczył  Kuchciński.

„Stoimy przed historycznymi wyzwaniami wymagającymi podjęcia działań. W obecnej sytuacji bardzo
istotne znaczenie zyskuje koncepcja Europy suwerennych państw, oparta na założeniu, że Unia
Europejska jest organizacją narodów europejskich, która wymaga odnowy w kierunku umocnienia
integracji” - stwierdził marszałek Sejmu.

AG


